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Zápis z 3. iednáríí  Sportovraí karníse rady města

Termíri  a rúísto  jednání:

Pandělí  19.6.2019,  15:00h.  - sportovní  areál  1'J Spartak  Soběslav

PřÍtomrii:

l'v1gr. Michai Páne!<, íVl;arcel.:i Procházková, íl/lartir. i<reiča, Marek Nývlt

Program  iedriárií:

'i  Valkoplošná ob+';izovka  íi:i bcidově  ZS

2. Prohlíclka  zin'iriílio  stadionu-sazn,íín,a+ií  s <losucl uskutečněnými  pracemi  v rámci

rekoríStrtlkceZS  '

Průběh  ieďnání  komise:

Předseda  komise  Mgr.  Michal  Pánek  přivítal  t:častníky  jeclnání  komise  rai:ly mésta  vc veí'ikovních

pros'torách  areáiu a poté  lii'e;íel  k projedí'í,ivání  jeicinotlivých  bodů  píograínu.

1,  l/elkoplošná  obrazovka  na bvdově  ZS

iVlartin  Krejča  zv.qžtijti  I1a z,ikladě  poďpíxy  a souíilasu  mésta  a veclení  T'J Spartak  urmstěrií a

provozevárn rekl;.i.mní  plochy  »i podobě  IED obrazovky  na budově  ZS. Obrazovka (rozměr cca

4 x 31T1) by měla  být  i.imístěna  íiad  vctícdem  na jižní  tribúrto  tak,  aby bylo  možné  ji sledovat

při průjezdu  od Veselí  naci Lužnicí.  Na zá!dadě  předchozícl'i  jednám s realizační firmou a

pracovrííkem  flAÚ pariem  Pourem  bylo  doparučeno,  aby  nechal  investor  posoudit  celou

realizaci  (Jotčenými  il1StituCerni  (ŘSD, POličie  ČR), !<teré buíl(XJ  muset  S realizací  SOLlhlaSit.

případně  určít  za jakých  podmínek  bucl= možné  re:<lamrií  plochu  pi'ovozovat.  V případě

schváierí  realizace  ;i uíms'íění  na uvedené  i'nisto,  by provozovat:=lé  poskytnuli  íía rsklarnní

ploša  prostor  k. prezeiitaci  jadnotlívýrn  oddílům  Tj k propapaci  spoícvriích  akcí v areálu,

steině jal<o případných dalších událostí  pořadaoých ve městě. Přítoii'ini členové koi'nise

s úmístěním  souhíasí  a případi'íoíi  reaiizaci  vítají.

2. Prohlídka  zimního  stadiono  -  sa:aúámehi  s dosud  uskutečněnými  pracemi

Kamise  se seznámil;'í  s prčibělieí  praď  v prostoiácii  ZS, Členové  komisa  si prohlédriiili  exteriér  ZS

ze strímy  od silnice  a b=,lli sazriámeni  s íitítnou  úpravou  konstrui<ce  na této  části  stavby  vzhledem

k í'OZSahlj lel'lí1(:) pOškOZt:rii.

Pi'o;3raiíi 3ec1náni byl vyčerpári a komise iíkončila zasedáiií v 16:20h.

'w!,pr. IVlichal  Pánek,  í»ředs,=da  Sportov'ií  !«oimse rady  rněsta...... .....'.a...;,.';;l-.'..'.....................


